
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 24/03/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων
Τον κ. Υπουργό Υγείας
Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ: «Τραγικές συνθήκες υγιεινής και Δημόσιας Υγείας στο Ειδικό Σχολείο Σάμου»

Κυρία και κύριοι Υπουργοί,

Τον κώδωνα του κινδύνου κρούει η  ΕΛΜΕ Σάμου για την λειτουργία του  Ειδικού Σχολείου του
νησιού εν μέσω της πανδημίας του κορωνοϊού και με αφορμή τον τραγικό θάνατο μαθητή Ειδικού
Σχολείου  στον  Πειραιά.  Στο  Ειδικό  Σχολείο  της  Σάμου,  τεστ  για  νόσηση  από  κορωνοϊό
πραγματοποιούνται πολύ αραιά. Συγκεκριμένα, πραγματοποιήθηκαν μόνον στα τέλη Ιανουαρίου
και  Φεβρουαρίου,  του  2021,  αντίστοιχα,  ύστερα  από  απαίτηση  και  παρέμβαση  των
εκπαιδευτικών του σχολείου. Εκτός των γενικότερων προβλημάτων που απασχολούν τα Ειδικά
Σχολεία  στην Επικράτεια, το Ειδικό Σχολείο της Σάμου έχει να αντιμετωπίσει και ζητήματα που
σχετίζονται με την Δημόσια Υγεία και την υγιεινή όλων. Μαθητές και καθηγητές συνυπάρχουν με
τρωκτικά  και  έντομα,  ενώ τα  ταβάνια  στάζουν  στους  διαδρόμους  του σχολείου.  Ακατάλληλοι
χώροι μετατράπηκαν σε αίθουσες διδασκαλίας, μέσα από την προσωπική δουλειά και το πείσμα
των ειδικών εκπαιδευτικών, που ξεπερνώντας τον φόβο της πανδημίας, στέκονται στο πλευρό
των  μαθητών  τους.  Η  αρμόδια  πολιτική  ηγεσία  πρέπει  να  αναλάβει  τις  ευθύνες  της,  όπως
διαμαρτύρονται αρκετοί γονείς εκ των ανωτέρω, γιατί όπως υποστηρίζουν, όσο τα Ειδικά Σχολεία
στις «κόκκινες» περιοχές μένουν ανοιχτά, χωρίς να λαμβάνονται όλα τα παραπάνω απαραίτητα
μέτρα πρόληψης, τόσο οι υγειονομικοί κίνδυνοι θα μεγαλώνουν.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1.  Προτίθεσθε να λάβετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες, προκειμένου να  προσληφθεί επιπλέον
προσωπικό  σχολικών  νοσηλευτών  και  επιπλέον  Ειδικό  Βοηθητικό  Προσωπικό  για  να
καλύπτονται τα υγειονομικά πρωτόκολλα στο Ειδικό Σχολείο της Σάμου;

2.  Ποια μέτρα έχουν ληφθεί  για  την  αποσυμφόρηση των δρομολογίων  μεταφοράς των ΑμεΑ
μαθητών,  ώστε  να  μειωθεί  ο  συγχρωτισμός  όσων παιδιών  διαμετακομίζονται  εντός  της  ίδιας
Περιφέρειας «προς» και «από» το Ειδικό Σχολείο τους, προερχόμενα από διαφορετικές περιοχές
και από διαφορετικά Εδικά Σχολεία;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

https://www.alfavita.gr/elme-samoy
https://www.alfavita.gr/ekpaideysi/345248_mathitis-eidikoy-sholeioy-pethane-apo-koronoio
https://www.alfavita.gr/ekpaideysi/345248_mathitis-eidikoy-sholeioy-pethane-apo-koronoio
https://www.alfavita.gr/koronoios
https://www.alfavita.gr/eidika-sholeia
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